

**ERABAKIA, 2018KO ABENDUAREN 12KOAN, EMAKUMEEN ETA GIZONEN BERDINTASUNERAKO ERAKUNDE ARTEKO BATZORDEARENA, ZEINAREN BIDEZ BERDINTASUN POLITIKA PUBLIKOEN KALITATE ESTANDARRAK EZARTZEN DIREN ETA HORIEK APLIKATZEKO NEURRIAK HARTZEKO KONPROMISOA HARTZEN DEN.**

---

Emakumeen eta Gizonen Berdintasunerako otsailaren 18ko 4/2005 Legeari buruzko azken ebaluazioak ikusita (2015ean egin ziren), Emakumeen eta Gizonen Berdintasunerako Erakunde arteko Batzordeak funtsezkotzat jotzen du, euskal administrazio publiko guztiak aipatu legeak agindutakoa betetzea orduan, hori egitea beraiek garatutako politiken kalitate estandarrak bermatuz, emakumeen eta gizonen benetako berdintasunaren lortzean aurrera egiten jarraitzeko.

Hori dela eta, 2017ko ekainaren 29ko bilkuraren, aipatu Batzordeak herri-administrazio maila guztiak ordezkariez osatutako Lan Talde Teknikoa sortu zuen, bestek beste, berdintasunerako politika publikoak garatzeko kalitate estandarrak zein izan behar diren zehazteko.

Lan Talde Teknikoaren lanaren emaitza da “Berdintasun politika publikoen kalitate estandarrak” agiria eta bertan jasota daude proposatutako estandarrak.

Horiek guztiak kontuan izanda, Emakumeen eta Gizonen Berdintasunerako Erakunde arteko Batzordeak 2018ko abenduaren 12ko saioan hau

**ERABAKI DU:**

Emakumeen eta Gizonen Berdintasunerako Erakunde arteko Batzordea osatzen duten pertsonak eta erakundeek, nork bere aukeren eta eskumenen arabera, konpromisoa hartzen dute [akordio honen eranskinean jasota dauden kalitate estandarrak](#) zabaltzea eta neurriak hartzea, horiek arian-arian berdintasun politika publikoetan ezarri daitezen.



**ACUERDO, DE 12 DE DICIEMBRE DE 2018, DE LA COMISIÓN INTERINSTITUCIONAL PARA LA IGUALDAD DE MUJERES Y HOMBRES POR EL QUE SE DETERMINAN ESTÁNDARES DE CALIDAD DE LAS POLÍTICAS PÚBLICAS DE IGUALDAD Y SE ADOPTA EL COMPROMISO DE LLEVAR A CABO MEDIDAS PARA SU APLICACIÓN.**

---

A la vista de las últimas evaluaciones de Ley 4/2005, 18 de febrero, para la Igualdad de Mujeres y Hombres realizadas en 2015, la Comisión Interinstitucional para la Igualdad de Mujeres y Hombres considera fundamental para seguir avanzando en la consecución de la igualdad real de mujeres y hombres que el cumplimiento de los mandatos de la referida ley por parte de todas las administraciones públicas vascas se realice de forma que se garanticen unos estándares de calidad de dichas políticas.

Por ello, dicha Comisión, en su sesión de 29 de junio de 2017, acordó la constitución de un Grupo Técnico de Trabajo con el fin, entre otras cuestiones, de establecer los estándares de calidad para el desarrollo de las políticas públicas de igualdad.

El resultado del trabajo realizado por el Grupo Técnico de Trabajo está recogido en el documento “Estándares de calidad en las políticas públicas de igualdad”, donde se plasman los estándares propuestos.

Por todo ello, la Comisión Interinstitucional para la Igualdad de Mujeres y Hombres en su sesión de 12 de diciembre de 2018

**ACUERDA:**

Las personas e instituciones que integran la Comisión Interinstitucional para la Igualdad de Mujeres y Hombres, cada cual en función de sus competencias y posibilidades, se comprometen a adoptar medidas para la difusión y la progresiva aplicación en las políticas públicas de igualdad de [los estándares de calidad recogidos en el documento anexo](#) a este acuerdo.

